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Zápis z jednání VV ČF dne 21. 02. 2023 – 02/2023 

OKSystem, Na Pankráci 125, Praha 4 

Přítomní:  Daniel Novák (do 13:00), Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Jan Kovář, Petr 
Galasovský, Jiří Dufek, Petr Musil, Tomáš Pacák  

  
Hosté:  Tomáš Frank, Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Roman 

Urbář, Lukáš Laštovička 

  
ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním  
  
Ověřovatelé: Václav Culka, Jiří Dufek 

  
Zapisovatel:  Veronika Jelínková   
  
Zahájení: 09:30  
Ukončení: 14:55  
  

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 01/2023 a programu jednání 02/2023 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Návrh termínů a míst jednání VV 2023/2024 

6) Informace ze sekretariátu  

7) Mezinárodní záležitosti 

8) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

9) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2023/2024  

10) Přehled komplexní struktury programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého 

vývoje (mimo Komplexní program)  

11) Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 22/23 a návrh Projektu 1. ligy žen 

2023/2024 

12) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

13) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

14) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

15) Akční listy – Nábory a Rovné příležitosti 

16) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

17) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 

18) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

19) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

20) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

21) Komplexní program podpory oddílů 

22) Střet zájmů pracovníků ČF 

23) Hodnocení setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV 
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24) Koncepce KEFAM 

25) Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže (KVM – usnesení 

19/02/2022) 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Zpráva o činnosti Komise rovných příležitostí 

41) Stanovení povinnosti oddílů mít vyškolené rozhodčí pro sezónu 2024/2025 

42) Návrh úprav soutěžních předpisů a směrnic 

 

Na úvod jednání D. Novák okomentoval místo jednání, kdy poukázal na prohlubování spolupráce 

s firmou OKSystem. ČF má možnost využít při svých jednáních prostory OKSystému a tato 

společnost bude podporovat florbal jako jeden z hlavních partnerů superfinále 2023 s potenciálem 

dlouhodobější aktivní spolupráce na dalších projektech. 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 01/2023 a programu jednání 02/2023 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/02/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 01/23 

- schvaluje program jednání VV 02/23 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 02/23 V. Culku a J. Dufka 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Kromě 09/10/22 a 19/02/22 byla všechna usnesení splněna. 

Usnesení č. 02/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

 

KEFAM – komise jednala 1. 2. 2023 s prezidenty Livesport Superligy v Pardubicích, standardní 

jednání komise bylo 7. 2. 2023; hlavními body jednání bylo zhodnocení aktuálního stavu naplnění 

projektů Livesport Superligy a 1. ligy mužů; vyhodnocení setkání KEFAM s prezidenty Livesport 

Superligy – pozitivní hodnocení; podněty od prezidentů k termínové listině a Poháru mistrů; úprava 
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reglementů a projektů elitních soutěží pro sezonu 2023/2024, na základě rozhodnutí VV a podnětů 

KEFAM; SFF 2023; připomínkovací řízení. 

 

KRO – komise jednala 7. 2. 2023; mezi hlavní body patřil aktuální stav příprav programu 

Komplexní rozvoj oddílů a proces představení jeho nového formátu (nový formát představen na VV 

ČF, setkání hejtmanů a na jednání KEFAM s prezidenty superligových oddílů); komise diskutovala 

o průběhu setkání hejtmanů s prezidentem a VV ČF, které proběhlo 27. 1. 2023 v Pardubicích; 

diskuse nad strukturou programů podpory ČF, jejich hodnocení a vazba na zralostní modely 

regionů a připomínkování materiálů. Další jednání komise je naplánované na 7. 3. 2023. 

 

KS – komise jednala 6. 2. 2023 v Brně; mimo připomínkování byly hlavními body finalizace 

materiálu Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží, kde došlo k návrhu na 

úpravu nadstavbové části Divize - zapojení více družstev do play-up; dále byla projednána 

Termínová listina po připomínkování ze strany oddílů; proběhla obsáhlá diskuse nad oblastí 

košové soutěže dorostenců a její budoucí nastavení, protože KS si uvědomuje, že v mnoha 

ohledech není stávající systém ideální; dále byly řešený aktuální záležitosti - žádost BLACK 

ANGELS o povolení hrát play-off Superligy v hale, která nesplňuje požadavky – zamítnuto; jedno 

nedostavení se týmu juniorů na utkání; sankce za nevhodné chování diváka na utkání. 

 

KVM – komise jednala 14. 2. 2023; hlavními body byla ODM 2024 (stále možnost změny kategorie 

oproti schválené chlapecké); návrh podoby akce pro žákyně – zatím je zpětná vazba  spíše KTM – 

detailně bude dořešeno, počká se na informaci z JČ kraje; školské projekty – termíny finálových 

turnajů, bude sesbírána zpětná vazba od regionů/regionálních koordinátorů; komise má zájem na 

tom, aby v příštím ročníku školských soutěží došlo k lepšímu využití jejich potenciálu oddíly, pro 

které představuje příležitost k náborům a dalším klubovým aktivitám; dále Koncepce KVM; 

spolupráce KTM a regionálních KVM; diskuse nad oblastí věkových rozdělení (nastupování dívek 

mezi chlapci) v mládežnických soutěžích – bude dále diskutováno; informace z oblasti trenérského 

vzdělávání – licence A; připomínkovací řízení. 

 

KRD – komise jednala 8.2. 2023 online formou; mimo připomínkování byly hlavními body finalizace 

materiálu Povinnosti oddílu mít vyškolené rozhodčí 2024/2025; příprava Koncepce KRD - 

dokončení první textace a domluva na dalším průběžném připomínkování online formou; došlo na 

vyhodnocení působení rozhodčích zařazených na dvouměsíční zkoušku na vyšší listiny a 

rozdělení rozhodčích do skupin pro přípravu nominací na začátek play-off a play-down; KRD 

projednala zpětnou vazbu k průběhu celodenního únorového semináře rozhodčích a delegátů a 
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k průběhu zkušebního ročníku programu talentovaných rozhodčích, domluva na organizaci 

březnových webinářů. Metodický pokyn pro regiony – bude předložen 03/2022. 

 

KIN – komise jednala 16. 2. 2023; hlavním bodem jednání byl materiál pro VV v připomínkovacím 

řízení a setkání se starostou města Štětí – kde má město zájem postavit sportovní halu – plodná 

diskuse; zaznělo, že MŠMT, NSA či stát nezveřejňují dlouhodobé vize v oblasti dotací na 

infrastrukturu, a to je velkou překážkou; připomínkovací řízení dalších materiálů. 

 

EKO – komise jednala 1. 2. 2023 v Pardubicích; čerpání rozpočtů; legislativní změny; přehled 

dotací, o které bude ČF žádat v roce 2023; systémový pohled na rozpočtování klubů – diskuse 

členů komise; připomínkování materiálů. 

 

KR – komise jednala 9. 2. 2023; hlavními body byly aktuální informace z proběhlých 

reprezentačních akcí všech týmů; muži – v Hradci Králové odehráli 2 utkání s U23 SUI – celkově 

úspěšná akce, včetně TV přenosů, rozloučení s 2 reprezentanty; ženy úspěšná kvalifikace na MS 

(Itálie) – kladná zpětná vazba hráček i realizačního týmu, organizačně dobře zvládnutá akce; 

junioři Polish Cup – 2. místo - ostrý start před MS 2023 (garant J. Jakoubek nápomocný novému 

hlavnímu trenérovi); juniorky – Hradec Králové, opět pozitivní zpětná vazba, hráčky se znají z KTM 

– vyhodnoceno velmi kladně při sestavení nového týmu; připomínkovací řízení.  

V rámci bodu proběhla krátká diskuse členů VV k akci v Hradci Králové. 

 

KRP – komise jednala 1. 2. 2023; hlavními body byl schválený akční list Extraliga žen; Kodex RP, 

vznik souboru pravidel (manuálu) z aktuálních možných dostupných zdrojů, který bude 

publikovatelný oddílům; Analýza a plán RP, příprava materiálu pro VV Zpráva o stavu žen ve 

florbale v jednotlivých oblastí (diskuse s členy komise o obsahu a struktuře) a řešení materiálů v 

připomínkovacím řízení. 

 

T. Pacák a R. Urbář informovali o průběhu setkání KEFAM s prezidenty Livesport Superligy 

v Pardubicích. Panovala shoda na nutnosti diskutovat v budoucnu termínové listiny ČF i IFF (nejen 

zápasy v období kolem Vánoc, ale obecně i možnosti prodloužení sezóny). V krátkosti doplnil i D. 

Novák. Diskutována byla i finanční situace celého sportu v ČR a aktivity, které ČF realizuje na 

posílení své pozice. Dochází k otevírání dalších možností v rámci nové podoby Komplexního 

programu podpory – kde mají oddíly Livesport Superligy stále největší možnost získat podporu za 

projektovou činnost. Následně proběhla širší diskuse. 
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Usnesení č. 03/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí aktuální informace a posun termínu 

k připravovanému řešení Návrhu modelu turnaje dívek, jako 

náhrady za ODM 2024 

- bere na vědomí informace o průběhu setkání KEFAM s prezidenty 

Livesport Superligy v Pardubicích 

 

 

AD 04) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech, zejména z NSA. V nově vzniklém poradním 

týmu předsedy NSA (tým má aktuálně 6 členů) - řídícím pracovníkem tohoto poradního týmu se stal 

P. Musil; novým místopředsedou NSA byl jmenován František Horák. V následujících týdnech by 

měl být jmenován druhý místopředseda; P. Musil informoval o stavu novely zákona o sportu – byla 

schválena a podepsána prezidentem ČR, platnost zákona od 1. 4. 2023. Dále v krátkosti informoval 

o finančním bagetu na ministerstvu financí určených na infrastrukturu v dalších 2 letech. Situace by 

měla být lepší než doposud. 

D. Novák informoval o chystaných změnách Stanov ČOV (další jednání VV ČOV 10. 3. 2023). Hrozí 

oslabení neolympijských sportů.  

 

Usnesení č. 04/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí aktuální informace z NSA 

- bere na vědomí informace o Stanovách ČOV 

 

 

AD 05) Návrh termínů a míst jednání VV 2023/2024 

 

D. Novák předložil návrh termínů a míst jednání VV v sezóně 2023/2024. Návrh byl doplněn o termín 

pro jednání po volební VH 2024, a to 18. 6. 2024.  

 

Usnesení č. 05/02/23: VV ČF 

- schvaluje Návrh termínů a míst jednání VV 2023/2024  

- schvaluje doplněný termín 18. 6. 2024 po volební VH 

 

 

AD 06) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Byla předložena informace o přípravě žádosti 

o dotaci NSA Movité investice – Rozvoj materiálně technické základny sportovních svazů 2022/2023 

(záměr pro pořízení testovacích pomůcek a pomůcky pro regeneraci určené pro reprezentace a 

talenty; nákup 1 nového mobilního sportovního povrchu; 1 vícemístné vozidlo pro potřeby 

reprezentace a pořádané akce; možná novější verze videorozhodčího – diskuse s dodavatelem nad 
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technickými parametry). Vzhledem k tomu, že jednotlivé plnění nepřesáhne 2 mil. Kč, bude realizace 

řešena poptávkovým řízením. 

Členové VV byli informování, v souvislosti s dříve podanou žádostí o vystoupení oddílu FBŠ Jihlava 

z ČF, že na základě nastavené praxe a dořešení závazků oddílu vůči ČF došlo k formálnímu 

vyhovění žádosti Matričním úsekem.  Proběhla krátká diskuse a schválení. 

 

Usnesení č. 06/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informaci o přípravě žádosti o dotaci NSA Movité 

investice – Rozvoj materiálně technické základny sportovních 

svazů 2022/2023 

- schvaluje vystoupení oddílu FBŠ Jihlava z ČF 

 

 

AD 07) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák informoval o mezinárodních záležitostech. Nejprve T. Frank předložil informace o 

průběhu schůzky TOP4 v Malmö. Obsahem jednání byla rozsáhlá diskuse o aktuálních věcech 

v jednotlivých federacích – SWE 19 regionů – snaha centralizovat pod svaz; SUI – malý a velký 

florbal, chtějí rozšířit o novou samostatnou větev – street floorball; FIN -  oblast financování svazu 

je primárně z hnutí (dotace získávají ve výši 15 %) – v predikcích očekávali návrat po covidovém 

období, ale 10 % hráčů se nezapojilo a tím se pojí složitější finanční situace, Champions Cup - 

ztráta pro organizátora cca 30 tis. euro). Dalším obsahem jednání byla problematika Future 

Floorball, samotná hra, vzdělávání a zmírnění výsledkových rozdílů). V průběhu MS v Singapuru 

bude další obsáhlé jednání nad problematikou/oblastí Future Floorball všech přítomných federací, 

za kterého vzejde výstup pro kongres IFF v průběhu MS 2024. Další oblastí diskuse byly 

nadcházející mezinárodní akce – MS, ME, EFT – vyjadřování zájmu o pořadatelství jednotlivých 

federací. ČF má zájem o MS 2025 ženy; další zájem ČF je o pořádání MS mužů 2026 (možný 

konflikt s jinou federací, či spíše 2028 a MS juniorek 2030 (naposledy 2010 v Olomouci – konflikt 

se SWE). S tím bylo spojeno téma potřeby obecně řešit mezinárodní termínovou listinu (zejména 

dubnový mezinárodní termín). Toto téma bude dále diskutováno na jednání odborné komise RACC 

IFF.  

Dalším bodem jednání schůzky byla prezentace projektu Floorball: Fit for Future, kterou přednesl 

F. Šuman a která byla velmi dobře přijata. 

  

D. Novákem byly předloženy informace k MS 2023 v Singapuru. Vyzval členy VV k diskusi nad 

účastí členů VV na daném MS v Singapuru s ohledem na vysokou finanční náročnost pro ČF.  

 

Usnesení č. 07/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o průběhu schůzky TOP4 

- bere na vědomí zájem o pořadatelství mezinárodních akcí 
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- bere na vědomí informace k MS 2023 v Singapuru 

 

 

AD 08) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy 

žen a 1. ligy mužů. V krátkosti shrnul změny Livesport Superligy – ponechání současného nastavení 

povinnosti pokládání povrchu, přestože od sezony 23/24 byla původně schválena povinnost 

pokládat na všechna utkání. Zrušena povinnost odběru vstupenek na SFF. Bude připraven systém 

pro oddíly, které mají zájem o odběr vstupenek, možnost se otevře všem oddílům, nejen 

superligovým a extraligovým. Změna v podpoře marketingových pracovníků, kdy nebudou do 

projektu dále alokovány prostředky pro speciální podporu komunikace a marketingu. Sjednocování 

grafických prvků, manuál pro online přenosy a povinnost ho dodržovat pro oddíly, spolupráce při 

sdílení fotografií apod.  

Extraliga žen – zrušena povinnost odběru vstupenky SFF, sjednocení grafických prvků, navýšení 

počtu reklamních ploch při TV utkáních a na utkáních s povrchem – sjednocení vůči Livesport 

Superlize. KEFAM předpokládá, že z připomínkování vyjde problematika 2 zápasů po sobě Extraligy 

žen a Livesport Superligy (např. středové polepy apod.). 

1. liga mužů – žádné výrazné změny pro další sezonu nejsou plánovány.  

Všechny materiály projdou připomínkovacím řízení. Proběhla krátká diskuse. 

R. Urbář dále informoval, že bylo ukončeno poptávkové řízení (máme 5 nabídek) pro platformu na 

prodej vstupenek. Další poptávkové řízení pro videoplatformu běží do začátku března, počítá s tím, 

že přenosy elitních soutěží budou od sezony 23/24 placené.  

 

Usnesení č. 08/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh na úpravy reglementů Livesport 

Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů  

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 13. 03. 2023 

- bere na vědomí informace o průběhu poptávkových řízení na 

předprodej vstupenek a videoplatformu pro elitní florbal 

 

 

AD 09) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 

2023/2024 

 

T. Pacák za KEFAM předložil Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

na sezónu 2022/2023. Krátce okomentoval zejména zachování návrhu podpory pro pokládání 

povrchů v Livesport Superlize, kde je současně zrušení výjimek. R. Urbář doplnil, že podpora pro 

komentátory online přenosů u Extraligy žen a 1. ligy mužů byla první rok pro zavedení, nyní již 

nebude v projektu obsažena. 1. liga mužů upraví podmínku projektových utkání tak, že nebudou 

podmínkou pro účast v play-off (plní licence), ale podmínkou pro výplatu prostředků za diváckou 

návštěvnost. Materiály jdou do připomínkovacího řízení. 



 

Zápis z jednání VV 02-2023 - ověřený  8/13 

 

Usnesení č. 09/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy 

žen a 1. ligy mužů na sezónu 2023/2024 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 13. 03. 2023 

 

 

AD 10) Přehled komplexní struktury programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh 

dlouhodobého vývoje (mimo Komplexní program) 

 

P. Musil za KRO předložil Přehled komplexní struktury programů podpory ČF, jejich hodnocení a 

návrh dlouhodobého vývoje (mimo Komplexní program). Krátce okomentoval jednotlivé materiály 

z pohledu KRO, a to jak průběžné hodnocení PP1 – Vznik nových oddílů a PP2 – Podpora 

rozvíjejících se oddílů v rámci sezony 22/23, tak i návrh vypsání obou těchto programů pro sezonu 

23/24. P. Musil informoval o úvaze nad budoucím sjednocením programů podpory do jednoho ve 

vazbě na zralostní modely florbalových regionů.  

 

Usnesení č. 10/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí Přehled komplexní struktury programů podpory 

ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (mimo 

Komplexní program) 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 13. 03. 2023 

 

 

AD 11) Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 2022/2023 a návrh Projektu 1. 
ligy žen 2023/2024 
  
J. Dufek za KS předložil Zprávu a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 2022/2023 a návrh 

Projektu 1. ligy žen 2023/2024. Materiály krátce okomentoval. 

 
Usnesení č. 11/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu 

žen 2022/2023 a návrh Projektu 1. ligy žen 2023/2024  

- ukládá připomínkovat návrh Projektu 1. ligy žen 2023/2024 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 13. 03. 2023 

 

 

AD 12) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

 

J. Dufek za KS předložil po připomínkování oddíly materiál Návrh termínové listiny ligových a 

pohárových soutěží 2023/2024. Z. Mlčoušek návrh krátce okomentoval. Proběhla obsáhlá diskuse 
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k termínu ligového kola v Livesport Superlize v období Vánoc 2023. Diskutovány byly především 

důvody, proč je toto kolo v termínové listině soutěže zařazeno. 

 

Usnesení č. 12/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování oddíly aktualizovaný materiál 

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

- ukládá připomínkovat ve zkráceném řízení 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 13. 03. 2023 

 

 

AD 13) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

 

Licenční manažer předložil finalizovaný materiál Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové 

licence pro sezónu 2023/2024. 

 

Usnesení č. 13/02/23: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Podmínky pro zisk oddílové 

licence pro sezónu 2023/2024 

 

Vzhledem k plánovanému odchodu prezidenta D. Nováka převzal vedení jednání od tohoto bodu 

viceprezident P. Musil.  

 

 

AD 14) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD nepředložil materiál Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení 

rozhodčích a delegátů a požádal o odklad na další jednání VV. 

 

Usnesení č. 14/02/23: VV ČF 

- schvaluje přesun materiálu Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje 

a řízení rozhodčích a delegátů na další jednání 

 

 

AD 15) Akční listy – Nábory a Rovné příležitosti 

 

M. Musil za KRP předložil finalizované materiály Akční list Nábory a Akční list Rovné příležitosti. 

K materiálům již nebyli připomínky, takže byly rovnou schváleny. 

 

Usnesení č. 15/02/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Akční list Nábory 

- schvaluje finalizovaný materiál Akční list Rovné příležitosti 
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AD 16) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

 

J. Dufek za KS předložil finalizovaný materiál Návrh systémů celostátních ligových a pohárových 

soutěží 2023/2024. Krátce okomentoval navrženou úpravu play-up Divize. 

Z diskuse vzešel podnět k problematice herního systému v Extralize žen s tím, aby ve vhodném 

dokumentu byly uvedeny a zaneseny důvody, proč nebude v nejbližším období změna herního 

systému realizována. 

 

Usnesení č. 16/02/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh systémů celostátních 

ligových a pohárových soutěží 2023/2024, včetně úpravy Divize 

- ukládá zveřejnit 

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 28. 02. 2023 

- bere na vědomí výstup z diskuse o herním systému Extraligy žen 

 

 

AD 17) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 

 

P. Galasovský za KRD předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh podmínek činnosti 

rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024. Krátce okomentoval. 

 

Usnesení č. 17/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Galasovský  Termín: 13. 03. 2023 

 

 

AD 18) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

 

J. Kovář za KIN předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Akční kroky plnění cílů z 

rozvojového plánu týkající se infrastruktury. K materiálu nejsou připomínky a bude tak finalizován. 

 

Usnesení č. 18/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Akční 

kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: J. Kovář  Termín: 13. 03. 2023 
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AD 19) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních 

soutěží. Změny pro sezonu 2023/2024 byly přímo navrženy v materiálech Reglementy a Projekty 

elitních soutěží – body 08 a 09 programu VV 02/2023, změny pro sezonu 2024/2025 budou 

předloženy na říjnový VV. 

 

Usnesení č. 19/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí přístup k materiálu Návrhy konkrétních opatření ke 

zvýšení atraktivity elitních soutěží  

- ukládá předložit na říjnovém jednání VV 

Zodpovídá: T. Pacák  Termín:  10.10. 2023 

 

 

AD 20) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

P. Musil za KRO předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh úprav předpisu 

stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF. 

 

Usnesení č. 20/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF  

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 13. 03.2023 

 

 

AD 21) Komplexní program podpory oddílů 

 

P. Musil za KRO informoval o přípravě Komplexního programu podpory oddílů na následující 

sezonu. Krátce okomentoval aktuální stav, přípravu a finalizaci paragrafovaného znění a další 

potřebných materiálů včetně smluv.  

 

Usnesení č. 21/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace k přípravě Komplexního programu 

podpory oddílů na následující sezonu 

- ukládá finalizovat paragrafované znění PP3 – Komplexní rozvoj 

oddílů a florbalu 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 06. 03. 2023 
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AD 22) Střet zájmů pracovníků ČF 
 

T. Frank předložil aktualizovaný materiál Střet zájmů pracovníků ČF. Krátce okomentoval úpravy, 

které byly zaneseny na základě závěrů z posledního jednání VV. 

 
Usnesení č. 22/02/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Střet zájmů pracovníků ČF 

 

 

AD 23) Hodnocení setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 
  
P. Musil za KRO předložil Hodnocení setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF, 

kterou krátce okomentoval. Proběhla diskuze nad formátem, průběhem jednání a konceptem 

neformální části s tím, že P. Musil apeloval na členy VV, aby vnímali svoji účast na neformální části 

programu jako důležitou. 

 
Usnesení č. 23/02/23: VV ČF 

- schvaluje Hodnocení setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV ČF 

- bere na vědomí výstup ze společné diskuse 

 

AD 24) Koncepce KEFAM 
 

T. Pacák nepředložil materiál Koncepce KEFAM a požádal o odložení na další jednání VV. 

 
Usnesení č. 24/02/23: VV ČF 

- schvaluje přesun materiálu na další jednání VV 

 

AD 25) Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže (KVM – usnesení 
19/02/2022) 
 

L. Dolejš za KVM nepředložil Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže 

(KVM – usnesení 19/02/2022) a požádal o odložení na další jednání VV. 

 
Usnesení č. 25/02/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání VV 
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Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Zpráva o činnosti Komise rovných příležitostí 

 

M. Musil za KRP předložil materiál Zpráva o činnosti Komise rovných příležitostí. Krátce materiál 

okomentoval a následně proběhla diskuse nad poměry počtu zaměstnanců (můžu a žen) dle výše 

úvazku v rámci oddílů PP3 v sezoně 2022/2023. 

 

Usnesení č. 40/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o činnosti Komise rovných příležitostí 

 

 

AD 41) Stanovení povinnosti oddílů mít vyškolené rozhodčí pro sezónu 2024/2025 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Stanovení povinnosti oddílů mít vyškolené rozhodčí pro 

sezónu 2024/2025. 

 

Usnesení č. 41/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Stanovení povinnosti oddílů mít vyškolené 

rozhodčí pro sezónu 2024/2025 

 

 

AD 42) Návrh úprav soutěžních předpisů a směrnic 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh úprav soutěžních předpisů a směrnic. 

 

Usnesení č. 42/02/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav soutěžních předpisů a 

směrnic 

 

 

R. Urbář na závěr aktuálně informoval o novém titulárním partnerovi SFF, kdy spolupráce by měla 

být víceletá s tím, že bližší informace budou postupně komunikovány. 


